
Rada Miejska w Kluczborku

c

c

Protokół nr L/ 2022

L Sesja w dniu 28 września 2022
Obrady rozpoczęto 28 września 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:34 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 Radnych.

Obecni:

l. Krzysztof Adamski
2. Stanisław Brejwo
3. EwaFelusiak
4. Radosław Jarosz
5. Janusz Kallus
6. Janusz Kędzia
7. Andrzej Konwiński
8. Joanna Kozioł
9. Zbigniew Kraj cer
10. Rafał Lasek
11. Tomasz Michalak
12. Adam Michał ewski
13. Józef Mrozek
14. JanMyślecki
15. Zdzisław Pięch
16. Grażyna Popek
17. Piotr Rewienko
18. Krzysztof Rychel
19.PiotrSitnik
20. Justyna Slusarczyk
21. Marek Wojna

l. Sprawy porządkowo-organizacyjne:

l) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał,

Sesję otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia
stwierdził, że na sesji obecnych jest 21 radnych zatem obrady i podejmowane uchwały
są prawomocne

2) ustalenie porządku obrad,
Wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kluczborku
w dniu 28.09.2022 projektu uchwały nr 16) w sprawie przyznania dotacji na prace
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.

l



Głosowano wniosek w sprawie:

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 16) w sprawie przyznania dotacji na
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do
rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków.

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Głosowano w sprawie:

ustalenia porządku obrad,.

c

c

l.Sprawy porządkowo-organizacyjne:

l) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał,

2) ustalenie porządku obrad,

3) przyjęcie protokołu z sesji Nr XLIX/22 z 31.08.2022r.
4) informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami.

2.1nterpelacje i zapytania Radnych.
3.Analiza Sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r.
l) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu
2) dyskusja
3) przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r.

4.Podjęcie uchwał:
-opinie Komisji

l) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/475/21 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 29 marca
2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub
zarządzającym jest Gmina Kluczbork, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz
warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych;

2) w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Ligota Górna;

3) w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Ligota Zamecka:

4) w sprawie nadania nazwy dla ulicy na terenie wsi Smardy Górne;

5)w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości stanowiących własność
Skarbu Państwa;
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6) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości stanowiących
własność Skarbu Państwa;

7) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości stanowiącej własność
Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa;

8) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny niemchomości stanowiących
własność Skarbu Państwa;

9) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości;

10) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa prawa
użytkowania wieczystego nieruchomości;

11) w sprawie umorzenia wierzytelności;

12)w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym Przedszkolu nr 7 z Grupą
Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku oraz nadania im Statutu;

13) w sprawie zmiany nazwy Publicznego Przedszkola Nr 7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną
z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku;

14) w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów, wydatków i przychodów;

15) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;

16) w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków;

5.Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 Interpelacje i zapytania Radnych.
6. Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Łowkowice w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada dla
miejscowości Dąbrowa położonej na terenie Sołectwa Łowkowice.

7.1nformacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Bogacica w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada dla
miejscowości Krężel położonej na terenie Sołectwa Bogacica.

S.Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Kujakowice Górne w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na
osada dla miejscowości Pustki położonej na terenie Sołectwa Kujakowice Górne.

9. Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
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Sołectwa Biadacz w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z część wsi na osada dla
miejscowości: Brodnica, Kamienisko, Przybkowice i Wrzosy położonych na terenie Sołectwa
Biadacz.

lO.Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Nowa Bogacica w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada
dla miejscowości Kolonia Piecowa położonej na terenie Sołectwa Nowa Bogacica.

11. Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Smardy Górne w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada
dla miejscowości Sułos2yn położonej na terenie Sołectwa Smardy Górne.

c 12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami;
l) opinia Komisji Rewizyjnej;
2) dyskusja;
3) przyjęcie sprawozdania.

13. Sprawozdanie Społecznej Komisji Mieszkaniowej za okres 1.01.2022 r. do 30.06.2022 r.
14.Wolne wnioski i informacje.
15.Zamknięcie obrad.

Wyniki stosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

3) przyjęcie protokołu z sesji Nr XLIX/22 z dnia 3 l .08.2022 r.

Głosowano w sprawie:
przyjęcie protokołu z sesji Nr XLIX/22 z dnia 31 .08.2022 r.
Nie wniesiono uwag do protokołu.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

4) informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami.

W dniu 21 września 2022 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu
i Turystyki.
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i sprawozdania z wykonania budżetu
za I półrocze 2022 r.
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta , Z-ca Burmistrza i Skarbnik.

W dniu 22 września 2022 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa,
Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska;

4



c

l

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i sprawozdania z wykonania budżetu za
I półrocze 2022 r.
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta ,Z-ca Burmistrza i Skarbnik

W dniu 21 września 2022 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich
i Socjalnych.
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i sprawozdania z wykonania budżetu za
I półrocze 2022 r.
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Za- Burmistrza i Skarbnik.

W dniu 27 września 2022 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego
i Gospodarki Miejskiej.
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i sprawozdania z wykonania budżetu
za I półrocze 2022 r.
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta i Skarbnik.

W dniu 26 września 2022 r. posiedzenie odbyła Komisji Rewizyjnej
Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta za okres
między sesjami, z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r. oraz kontrola Ośrodka
Turystyczno-Wypoczynkowego w Bąkowie.
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz, Z-ca Biirmistrza Miasta, Skarbnik, dyr. OSiR
i kierownik OTW Bąków.

Komisja Skarg nie odbyła posiedzenia.
2. Interpelacje i zapytania Radnych

Radny Krzysztof Adamski - podziękował Burmistrzowi i Vice Burmistrzowi Miasta
Kluczborka za przywitanie gości podczas ostatniego przyjazdu uczestników z pracowni
samorządowych i akcji Masz Głos. Dzięki temu przyjazdowi uczestnicy tych akcji, które
prowadzi Fundacja Batorego miały okazje zobaczyć jak funkcjonują Kluczborskie
Stowarzyszenia. Przyznam szczerze, że byli pod wrażeniem jak to u nas jest zorganizowane.
Wrócili z dobrymi propozycjami do działania w swoich samorządach. Natomiast też zwrócili
uwagę żeby pomyśleć nad sposobem poruszania się na dworcach : kolejowym i
autobusowym. Okazuje się, że coś co by wydawało się, że jest oczywiste, że są jakieś tablice
informujące, w która stronę należy się udać, aby dojść do centrum i w która stronę trzeba iść
aby dojść do miasta. Tego nie ma. Brakuje tez informacji o komunikacji gminnej, którą mamy
brakuje też nr telefonów na postój taksówek. Dobrze by było aby osobom ,które pierwszy raz
przybywają do naszego miasta pozwolić lepiej się pomszać. W związku z tym wystąpiłem z
wnioskiem do Burmistrza Miasta Kluczborka o wprowadzenie na dworcu kolejowym i
autobusowym oznakowania ułatwiającego podróżnym przybywającym do miasta poruszanie
się po mieście. http://kluczbork.esesja.pl/transmisja/29729/l-sesja-rady-miejskiej-w-
kluczborku-28-wrze%C5%9Bnia-2022r.htm
3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r.

l) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia zapoznał Radnych z Uchwałą Nr 277/2022 z
dnia 20 września 2022 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w
sprawie opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku
wraz z uzasadnieniem.
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2) dyskusja

Radny Piotr Rewienko - zapytał jakie główne czynniki złożyły się na nadwyżkę 5,5 min zł
w tym pierwszym półroczu?
Skarbnik Gminy Piotr Lewald - nadwyżka jest liczona matematycznie. To jest po prostu
różnica między dochodami a wydatkami. Dochody były realizowane w dobrym stopniu.
Niemalże w połowie. Natomiast tak jak tłumaczyłem na komisjach, wydatki w I półroczu
zawsze są niższe z tytułu tych majątkowych wydatków, które są nadganiane niejako w drugim
półroczu. No i to jest różnica.
3) przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r.
Głosowano w sprawie:
przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2022 r..

Wyniki ęłosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

4. Podjęcie uchwał:
-opinie Komisji:
Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki
Na posiedzeniu w dniu 21 września 2022 r. analizując materiały na sesję Komisja
pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Przewodnicząca Komisji Grażyna Popek

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych
Na posiedzeniu w dniu 21 września 2022 r. analizując materiały na sesję Komisja
pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Zdzisław Pięch

Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Lesnichva, Gospodarki Żywnościowej
i Ochrony Środowiska
Na posiedzeniu w dniu 22 września 2022 r. analizując materiały na sesję Komisja
pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Rafał Lasek
Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej
Na posiedzeniu w dniu 27 września 2022 r. analizując materiały na sesję Komisja
pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Jan Myślecki

l) w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/475/21 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 29 marca
2021 r. w sprawie określenia przystaiików komunikacyjnych, których właścicielem lub
zarządzającym jest Gmina Kluczbork, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz
warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych;

Radny Krzysztof Adamski -wczoraj wystąpiłem z wnioskiem na Komisji Budżetu Rozwoju
Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej aby na przystankach, których właścicielem lub
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zarządzającym jest Gmina Kluczbork powstały kosze na śmieci.

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/475/21 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia 29 marca
2021 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub
zarządzającym jest Gmina Kluczbork, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz
warunków i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych.

Wyniki stosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

2) w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Ligota Górna;

Głosowano w sprawie:
w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Ligota Górna.

Wyniki elosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

3) w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Ligota Zamecka;

Głosowano w sprawie:
w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej w miejscowości Ligota Zamecka.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
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Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

4) w sprawie nadania nazwy dla ulicy na terenie wsi Smardy Górne;

Głosowano w sprawie:
w sprawie nadania nazwy dla ulicy na terenie wsi Smardy Górne.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

5) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości stanowiących
własność Skarbu Państwa;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości stanowiących
własność Skarbu Państwa;.

Wyniki ęłosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitoik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

6) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości stanowiących
własność Skarbu Państwa;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości stanowiących
własność Skarbu Państwa;.
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Wyniki stosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

7) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości stanowiącej własność
Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości stanowiącej własność
Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa;.

Wyniki stosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

8) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości stanowiących
własność Skarbu Państwa;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny nieruchomości stanowiących
własność Skarbu Państwa;.

Wyniki słosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki
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9) w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie niemchomości;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie niemchomości;.

Wyniki stosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imięime:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

10) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa prawa
użytkowania wieczystego nieruchomości;

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa prawa użytkowania
wieczystego nieruchomości;.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Papek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

11) w sprawie umorzenia wierzytelności;

Głosowano w sprawie:
w sprawie umorzenia wierzytelności;.

Wyniki slosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz

10



Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

12) w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym Przedszkolu Nr 7 z Grupą
Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku oraz nadania im Statutu;

l

Głosowano w sprawie:
w sprawie utworzenia oddziałów żłobkowych w Publicznym Przedszkolu nr 7 z Grupą
Wczesnoprzedszkolną z Opieką Pielęgniarską w Kluczborku oraz nadania im Statutu;.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
KjzysztofAdamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr
Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
BRAK GŁOSU (l)
Jan Myślecki

13) w sprawie zmiany nazwy Publicznego Przedszkola Nr 7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną z
Opieką Pielęgniarską w Kluczborku;

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany nazwy Publicznego Przedszkola Nr 7 z Grupą Wczesnoprzedszkolną z
Opieką Pielęgniarską w Kluczborku;.

Wyniki slosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

14) w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów, wydatków i przychodów

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmian po stronie dochodów, wydatków i przychodów;.

Wyniki ełosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O
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(

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna

15) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;
Gipsowano w sprawie:
w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna

16) w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej
ewidencji zabytków;

(

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji
zabytków;.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek,
Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna

5. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych.

Burmistrz Miasta Kluczborka wyjaśnił ,że w sprawie umieszczenia tablicy musza być
uzgodnienia z PKP tabliczkę z napisem TXI nie wynegocjowaliśmy możliwości
posadowienia.

6. Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
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Sołectwa Łowkowice w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada dla
miejscowości Dąbrowa położonej na terenie Sołectwa Łowkowice.

Głosowano w sprawie:
Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Łowkowice w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada dla
miejscowości Dąbrowa położonej na terenie Sołectwa Łowkowice.

Wyniki stosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

c

7. Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Bogacica w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada dla
miejscowości Krężel położonej na terenie Sołectwa Bogacica.

Burmistrz Miasta Kluczborka - Jarosław Kielar -jest opinia negatywna podkreślił ,że nie
jest czas aby tworzyć nowe sołectwa - spotkanie z mieszkańcami było w sprawie zmiany
miejscowości z przysiółek na osada dla mieszkańców to nic nie zmienia. Zmiany jedynie
nastąpią w statucie w statucie wszystkich sołectw.

Głosowano w sprawie:
Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Bogacica w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada dla
miejscowości Krężel położonej na terenie Sołectwa Bogacicajest to formalność
administracyjna.

Wyniki slosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

l

8. Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Kujakowice Górne w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na
osada dla miejscowości Pustki położonej na terenie Sołectwa Kujakowice Górne.

Głosowano w sprawie:
Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Kujakowice Górne w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na
osada dla miejscowości Pustki położonej na terenie Sołectwa Kujakowice Górne.

Wyniki słosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

9. Infonnacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Biadacz w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z część wsi na osada dla
miejscowości: Brodnica, Kamienisko, Przybkowice i Wrzosy położonych na terenie Sołectwa
Biadacz.
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Głosowano w sprawie:
Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Biadacz w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z część wsi na osada dla
miejscowości: Brodnica, Kamienisko, Przybkowice i Wrzosy położonych na terenie Sołectwa
Biadacz.

Wyniki slosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

(

10. Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Nowa Bogacica w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada
dla miejscowości Kolonia Piecowa położonej na terenie Sołectwa Nowa Bogacica.

Głosowano w sprawie:
Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Nowa Bogacica w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada
dla miejscowości Kolonia Piecowa położonej na terenie Sołectwa Nowa Bogacica.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

11. Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Smardy Górne w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada
dla miejscowości Sułoszyn położonej na terenie Sołectwa Smardy Górne.

Głosowano w sprawie:
Informacja zawierająca wyniki oraz omówienie wyników konsultacji z mieszkańcami
Sołectwa Smardy Górne w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek na osada
dla miejscowości Sułoszyn położonej na terenie Sołectwa Smardy Górne.

Wyniki ęłosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami.

l) opinia Komisji Rewizyjnej

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku
do sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres 18.08 -16.09.2022 r.
Na posiedzeniu w dniu 26 września 2022 r. Komisja dokonała analizy sprawozdania
z działalności Biirmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami.

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar w następujących sprawach:

Zarządzenia
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A-1 w sprawie powołania komisji konkursowej opiniującej wnioski o stypendium dla studentów
kształcących się na kierunku lekarskim, pielęgniarskim lub ratownictwa medycznego
A-4 w sprawie powołania komisji przetargowej -Dostawa laptopów i tabletów w ramach
przyznanego grantu pn. : „Wsparcie dzieci z rodzin popegeerowskich w rozwoju cyfrowym -
Granty PPGR";
A-6 w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko
dyrektora publicznej szkoły podstawowej w Gminie Kluczbork;
A-9 w sprawie cen biletów wstępu na ściankę wspinaczkową w Publicznej Szkole
Podstawowej Nr 2 im. Janusza Korczaka w Kluczborku.

Umowy, aneksy, zlecenia, zamówienia

B-447 - ART.-ODLEW Sp. z o. o Artystyczna Odlewnia Metali ul. Północna 20
45-805 Opole zlecenie wykonania rzeźby pszczółki.
B-455 - Zakład Remontowo- Budowlany Artur Jureczka ul. Dubois 5 47-133 Jemielnica
Nadzór inwestorski" Modernizacja układu drogowego miasta Kluczborka polegająca na
przebudowie dróg gminnych i parkingu miejskiego w ramach dokumentacji projektowej.

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie pozytywnie.
Przewodniczący Komisji Krzysztof Adamski
2) dyskusja
3) przyjęcie sprawozdania

Głosowano w sprawie:
przyjęcie sprawozdania.

Wyniki stosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: O

13. Sprawozdanie Społecznej Komisji Mieszkaniowej za okres od 1.01.2022 r.
do 30.06.2022 r.
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia przedstawił Sprawozdanie Społecznej
Komisji Mieszkaniowej.

14. Wolne wnioski i informacje.

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia zapoznał radnych z odpowiedzią na wniosek
Wiceprzewodniczącego Piotra Sitnika w sprawie rozważenia możliwości objęcia większym
nadzorem miejscowości, które nie posiadają kanalizacji, oraz udzielenie infonnacji czy nasza
oczyszczalnia ścieków przestrzega wymaganych norm ścieków wprowadzanych do Stobrawy.

Andrzej Konwiński -zapytał w sprawie obywateli Ukrainy, którzy zamieszkują na terenie
gminy Czy w okresie wakacyjnym ilość osób się zmieniła i jak wygląda obecnie kwestia
finansowa ich pobytu u nas?
Burmistrz - Nie jesteśmy w stanie do końca określić liczebności dlatego, że te osoby które
mieszkają w prywatnych domach, zmieniają się na pewno. Przy ul. Kilińskiego i na terenie
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Kampusu można powiedzieć że ta liczba jest stała. Jest to 200 osób, tak to można określić.
Z Borkowic osoby wyjechały. Myślę, że liczba osób razem z pracującymi wynosi ok 1000
osób . Do szkół i przedszkoli uczęszcza 200 osób a może nawet ponad.Za I-półrocze
uzyskaliśmy z funduszu Pomocy Uchodźcom 2,5 min zł. W tej chwili otrzymujemy środki na
Kampus i na uchodźców mieszkających przy ul. Kilińskiego. Także otrzymują środki
finansowe osoby które, są w rodzinach wielodzietnych czyli trojka dzieci lub posiadają osoby
niepełnosprawne i które, nie przekroczyły jako uchodźca 120 dni. Jest to na bieżąco
weryfikowane. Ta zmienność będzie uzależniona od tego co się będzie działo na Ukrainie jak
i w ogóle w świecie bo wiemy że jest to związane z migracja tych ludzi.
httD://kluczbork.esesia.Dl/transmisia/29729/l-sesia-radv-inieiskięi-w-kluczborku-28-
wrze%C5%9Bnia-2022r.htm

(

Radny Piotr Rewienko- zaprosił radnych i mieszkańców Kluczborka do miejscowości
Krzywizna na odsłonięcie tablicy pamiątkowej -14.00 niedziela w Krzywiźnie -Odsłonięcie
tablicy Pamiątkowej Ks.Michała Norek. Po wojnie osiedlił się na Opolszczyźnie, gdzie został
proboszczem w parafii Krzywizna. http://kluczbork.esesja.pl/transmisja/29729/l-sesjc^-rady-
mieiskiei-w-kluczborku-28-wrze%C5%9Bma-2022r.htm

5. Zamknięcie obrad

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia
zamknął obrady sesji.

c

Przewodniczący^7
Rada Miejsfka v(^łtic^6prku^

J^sz-<ędzia^

Przygotował(a): Bogusława Maj

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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